
Grote schouderklop voor de minister die met goede visie een eerste stap maakt en beseft dat dit de 
richting is om mensen aan een woonhuis te helpen. Wij hebben een geheel  zelfvoorzienend park, 
een volwaardige woning van steen, goed geisoleerd, Ons parkhuis is privé eigendom op eigen grond. 
De middenstand heeft profijt van onze bewoning, dagelijkse boodschappen, auto, brandstof, kachel, 
diversen elektrische apparatuur voor vernieuwing, alles is hier aangeschaft. Het park en de omgeving 
zijn hier alleen maar bij gebaat.  

We wonen hier hartstikke fijn maar heel onzeker, dit vanwege het strenge gemeente beleid durfde ik 
me niet bij de gemeente in te laten schrijven en had een postadres. Dit geldt voor meerdere 
bewoners op ons park. Hartstikke zonde voor dit potentieel aan beschikbare woonruimte 

Permanente bewoning zou zeker moeten worden toegestaan. Een belangrijk argument is dat het een 
goede bijdrage levert aan de leefbaarheid van de parken, sociale controle, toezicht, preventie bet 
hebben en bedienen van een AED. 

Eigenlijk zal de uiteindelijke beslissing niet bij de VVP of gemeentes moeten liggen maar het Rijk. 


